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Ik ben jaloers. Vreselijk jaloers op jonge mensen die nu een groene 
opleiding volgen. Ik heb helaas zelf niet op een groene opleiding gezeten, 
maar de keren dat ik op een groene school kom -en dat is gelukkig nogal 
eens keer-  voelt dat eigenlijk altijd als een warm bad. Natuurlijk klagen we 
onderling vaak en veelvuldig dat er te weinig aanwas is van jonge mensen 
in de sector. Het is heel makkelijk om wat cijfers bij elkaar te graaien die 
een diep donker pikzwart beeld schetsen. Behalve dat dit politiek niet heel 
verstandig is, denk ik dat we de aanwas van jong talent vooral af moeten 
zetten tegen maatschappelijke ontwikkelingen. Ik ben nog uit de tijd dat 

jongens uit mijn lagere schoolklas met enige overdrijving alleen maar boer 
of lts’er konden worden. 

Niet dat ze deze keuze zelf hadden. Die keuze werd gemaakt door het 
beroep van hun vader. Kijk eens waar we nu zijn: jonge mensen kunnen 
kiezen uit een waaier van beroepen. Waaronder gelukkig ook vaak 
groene beroepen. Ik denk dat groen het nog niet zo slecht doet. 
Misschien moeten we wel opletten met de veelheid aan opleidingen. 
In het groen zijn natuurlijk ontelbaar veel specialisaties nodig en ik zie bij 
de andere bladen die wij uitbrengen dat belangengroepen bezig zijn om 
jongen mensen te werven voor bijvoorbeeld het vak van greenkeeper, 
boomverzorger of sportveldbeheerder. Ook allemaal mooie beroepen. 
In de praktijk zal het vaak zo zijn, dat mensen beginnen als hoveniers 
en dan doorstromen naar een bijzondere specialisatie als bovenstaande 
beroepen.

Gelukkig laten de cijfers ook zien dat als je onderwijs goed inricht en 
jonge mensen aanspreekt zoals ze aangesproken willen worden, dat 
hovenier terecht een populair beroep is onder jonge jongens. Het gaat 
nu eenmaal hoofdzakelijk over jongens, dus ik hoef hier niet, heel woke,-
bewust te melden dat het om jongens én meisjes gaat. We weten heel 
goed dat je deze jonge jongens niet erger kunt straffen, dan door ze acht 
uur per dag in een klaslokaal op te sluiten. Dit schijnen deze scholen 
inmiddels heel goed te snappen en deze aanpak levert dan ook bedui-
dend hogere instroomcijfers op.
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